
Holløselund Strand Grundejerforening 
Bestyrelsesmøde 

29. 05. 2022 

Kl. 10.00 
Hos Jens Bodholdt 

Dagsorden: Referat: Tomas 

1. Godkendelse af dagsorden og valg af 
referent.  

Godkendt. 

2. Godkendelse af referatet fra sidste møde 

5.3.22. 

https://holloselundstrand.dk/onewebmedi

a/Referat%20af%20bestyrelsesm%C3%B8d

e%20%20050322-.pdf  

Godkendt. 

3. Siden sidst. 
Se vedhæftet referat fra 
Landliggersammenslutningens møde i 
Dronningmølle  

CC har modtaget henvendelse fra et medlem, som 
gør indsigelse imod at foreningen overvejer at 
bruge penge på en hjertestarter. Medlemmet er 
ikke imod hjertestarteren som sådan, men ønsker 
altså ikke, at foreningens midler bruges herpå. 
Bestyrelsen har imidlertid hele tiden ment, at en 
evt. beslutning herom skal tages på en G/F, så 
medlemmet henvises til i givet fald at stemme 
imod på en sådan G/F, såfremt forslaget bliver 
endeligt fremsat. 
 
Fsva. Landliggersammenslutningen drøftes stadig 
alternative løsninger til det senest fremsatte 
forslag om en meget omfattende affalds-sorterings 
ordning, hvor hver grundejer skal have containere 
til indsamling af 8 forskellige typer affald. Den 
1/10-23 skal en ny ordning være implementeret. 
Private veje, hvis vedligeholdelse påhviler 
tilhørende grundejere, kam blive ødelagt ved 
større renovations-bilers kørsel på de små veje. 
 
Fsva. Nordkystens Fremtid er der ifølge 
Kystdirektoratet nogle Natura 2000 restriktioner, 
der forudsætter etablering af et stenrev forinden 
sandfodringen  kan påbegyndes; dette koster 
imidlertid ca. 150 mio. kroner. For nuværende er 
der imidlertid ingen ændringer til nordkyst-
kommunernes plan om at påbegynde 
sandfodrings-projektet i slutningen af 2023. 
 

https://holloselundstrand.dk/onewebmedia/Referat%20af%20bestyrelsesm%C3%B8de%20%20050322-.pdf
https://holloselundstrand.dk/onewebmedia/Referat%20af%20bestyrelsesm%C3%B8de%20%20050322-.pdf
https://holloselundstrand.dk/onewebmedia/Referat%20af%20bestyrelsesm%C3%B8de%20%20050322-.pdf


Der er møde i Landliggersammenslutningen 
(Helenecenteret) den 24. juni med tilmelding 
senest 9. juni. 
 

4. Generalforsamling: Søndag 19.06.2022 
Disse bestyrelsesmedlemmer er på valg:  

Shannon Hawes 
Tomas Ilsøe Andersen 

 
Disse suppleanter er på valg: 
Jan Birk 

  
Disse revisorer er på valg:  
Flemming Andersen og Søren 
Hansen. 

 
Er der nogle af disse der ikke genopstiller? 
 
Praktiske foranstaltninger vedr. 
Generalforsamlingen. 

Dirigent? 

 
Alle nuværende bestyrelsesmedlemmer og 
suppleanter ønsker at genopstille. 
 
Kristian Bødker Frederiksen (Valhalla nr. 2) har 
sagt ja til at være dirigent. 
 
Indkaldelse til G/F er allerede sket via 
hjemmesiden, men skal også ske via mail (inkl. 
dagsorden) til alle medlemmer. CC sørger herfor. 
 
Bestyrelsen ønsker at fremsætte forslag om, at 
foreningen anskaffer en hjertestarter. Peter har 
fået ok til, at tilskudsordningen fortsat kan gælde 
for vores vedkommende, selvom vi i givet fald 
indsender ansøgning om tilskud efter den formelle 
ordnings ophørsdato. 
 
CC rundsender udkast til bestyrelses beretning 
nogle dage inden G/F til de øvrige medlemmer 
mhbp. kommentering. 
 
Jens medbringer senest opdaterede medlemsliste 
til G/F mhbp. konstatering af fremmøde. Ved 
seneste G/F var der kun 5 medlemmer, så 
bestyrelsen håber på større fremmøde i år. 
 
Endvidere agter bestyrelsen at ændre praksis, 
således at budgettet følger G/F-perioden (1/7-
30/6) i stedet for årsregnskabs-perioden (1/4-
31/3), da den nuværende praksis betyder, at vi 
budgetterer endog meget langt ud i fremtiden (for 
nuværende 1/4-23 til 31/3-24), hvilket nærmest 
giver budgettet karakter af fri fantasi. 
 
 

5. Trappeformanden 
Arbejdsdag. Fredag den 13. maj 

Arbejdsdagen gik fint. 
 
Jan vil forsøge at aktivere lokale spejdere i 
forsøget på at ”lukke tov-enderne”. Nederste 
balustre skal kunne tages op om vinteren – bør 
laves med karabinhager, som forudsætter at der 
laves ”øjer” på tovværket. Der skal måske også 
skaffes nogle plastik-”låg” til balustrenes toppe, 
således at der ikke henover vinteren ryger sten 



ned i, som er svære at få op om foråret ved 
genetableringen. 
 
Det ene hjørne på reposen er kritisk, eftersom det 
ene ben er ved at skride ude. Jan har behov for lidt 
hjælp til at fikse problemet, f.eks. til at hamre en 
stor bjælke ned i jorden på den nederste del af 
skrænten, således at denne kan bremse den 
lodrette pæl’s skred. 
 
Der var enighed om, at Jan har opbakning til at 
finde bjælke og pælehammer til formålet. 
 

6. Kassereren: 
 

Der mangler pt. betaling fra 4 medlemmer. Første 
rykker sendt ud. Ved 3. rykker sendes gebyret til 
inkasso. 
 
Det reviderede regnskab skaffer CC fra revisor, 
Flemming Andersen. 
 

7. Næste møde: Konstitution den? 4/9-22 kl. 10 hos Jan. 

8. Eventuelt  

 

 


